
Den 27. august 2014 var det avholdt arbeidsmøte i Måsøy formannskap.  
 
Repr. Arvid Mathisen (AP) og Marte Stabell (AP) hadde meldt forfall til møtet. 
Tilstede:             Repr. Anne Karin Olli (H/SP) 
                               Repr. Thorbjørn Mathisen (H/SP) 
                               Repr. Gudleif Kristiansen (H/SP) 
                               Vararepr. Stig Meyer (AP) 
                               Vararepr. Hanne Mathisen (AP) 
 
Fra administrasjonen deltok rådmann Inga Sørensen, Konst. teknisk sjef Stein Kristiansen, 
økonomisjef Ingrid Majala og som sekretær i møtet kontorfaglært Lill-Iren Sjursen. 
 
Dette var et arbeidsmøte med kun orientering/drøftingssaker. 
Til saklisten kom det ønske om 5 nye saker:       Krabbekonferanse 
                                                                                              Ledelse Daltun 
                                                                                              Tilskudd veilys Gunnarnes  
                                                                                              Stilling teknisk sektor 
                                                                                              Tilskudd tv aksjon 2014 
 
Følgende orientering/drøftingssaker ble behandlet:  

 Basseng 

 Søknad utbedring av vei til Krokelvdalen 

 Søknad om drift Arctic View 

 Salg Ingøy skole 

 Oppstillingsplass bobiler 

 Oppfølging budsjett 2014 

 Budsjett 2014 Menighetsutvalget 

 Budsjettprosessen 2015 

 Flyttereglement  

 Avregning vannavgift Tobø Fisk AS 

 Vannsituasjon Tufjordbruket 

 Boligbehov 

 Åpning av NOFO bygg 

 Offisiell åpning av ”nytt kunstgress” på Havøysund stadion 

 Kjøp av rutetjenester Finnmark Fylkeskommune fra 2016 

 Krabbekonferanse 

 Ledelse Daltun 

 Tilskudd veilys Gunnarnes  

 Stilling teknisk sektor 

 Tilskudd tv aksjon 2014 
 
 
Møtet hevet kl. 14.00                    
 


